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2014Z00289 

Vragen van de leden Van Oosten en Vuijk (beiden VVD) aan de Minister van 
Defensie en de Staatssecretaris van Veiligheid en Justitie over het zelden 
vooraf bekend maken van dronevluchten (ingezonden 13 januari 2014). 

Vraag 1
Hoe verklaart u dat in 2013 slechts negen procent van de dronevluchten 
vooraf bekend is gemaakt, tegen maar liefst 87 procent in 2011? 

Vraag 2
Wat is uw reactie op de opmerkingen van Prof. Zwenne waar het gaat om de 
stelling dat slechts zelden dronevluchten vooraf bekend gemaakt worden en 
zijn zorgen daaromtrent? 

Vraag 3
Kunt u uitleggen waarom ervoor gekozen wordt om de betreffende drone-
vluchten met name achteraf bekend te maken in plaats van vooraf? Hoe 
verhoudt zich dit tot de privacyregelgeving? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van de leden 
Schouw en Hachchi (beiden D66), ingezonden 13 januari 2014 (vraagnummer 
2014Z00288)
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